
Fidesz - Magyar Polgári Szövetsé g
Országgyű lési Képviselőcsoportja

Balogh Józse f
országgyűlési képviselő

r'6yszám:
I< I 2 G

2010 JÚL 0 6.

Dr. Schmitt Pá l

az Országgyűlés elnöke
részére

Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Milyen infrastrukturális fejlesztéseket tervez a Kormány a magya r
tanyavilágban?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok
benyújtani

Fellegi Tamás
nemzeti fejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Immáron közel három évtizede alig jut pénzforrás a következetesen végigvitt ,
tervszerű és távlatos tanyafejlesztésre, pedig a magyarországi tanyák a
mezőgazdaság ellehetetlenült helyzete miatt rendkívül lepusztult állapotba n
vannak.

A Kiskunságban, a csongrádi, a békési és a Pest megyei tanyavilágban i s
számos helyen még mindig petróleumlámpával, gyertyával világítanak, é s
elemes rádióval hallgatják a híreket . A tanyavilágban is meg kell valósítani a
tanyasi villanyhálózat bővítését, a régi, elöregedett villanyhálózat felújítását ,
valamint a tanyán élő családok tiszta ivóvízzel való ellátását . A XXI. században
az internet-hozzáférés is alapvető szükségességű szolgáltatás, a tanyákon élők
nagy része mégis nélkülözni kényszerül.

Kérdezem tehát Miniszter urat : milyen infrastrukturális fejlesztéseket tervez a
Kormány a magyar tanyavilágban ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2010. július 6 .
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